
Referat beboermøde Skejbygård Kollegiet d. 12. dec. 2024

Dirigent: Simon
Referent: Bjarke

1. Velkommen til beboerne
- Kort gennemgang af punkterne.

2. Året der gik

- Simon overtog formandsposten fra Caroline i maj.

- Vi arbejder stadig på at få nye højtalere til fællesrummet. Har taget 2 år indtil videre, men vi er 
længere i processen end vi har været tidligere, og der virker til at være opbakning fra Thorfinn og 
Carsten.

- Vi skal stadig have ryddet op i depotrummene. Vi skal have snakket med Thorfinn igen om sagen, 
da sidst vi snakkede med ham kom vi væk fra emnet.

- Andre små projekter: Rydde op i tørrerummet.

- Festudvalget har været gode til at holde arrangementer, og der virker til at være opbakning 
omkring det. Vi har også åbnet op for at folk fra de andre kollegier kan komme med.

- Vi udelukkede i august en tidligere beboer fra fremtidige begivenheder på kollegiet. Hvis man 
oplever at en beboer chikanerer eller er ubehagelig overfor en, så hænger der kontaktinformationer 
på medlemmer fra bestyrelsen og festudvalget på døren i fællesrummet, på toilettet, og i 
vaskerummet.

- Vi har fået besked fra kollegiekontoret om en klage fra naboforeningen over støj d. 27/10, da en af
vores beboere holdte privatfest med alt for høj musik. Vedkommende kommer ikke til at låne 
fællesrummet igen.

3. Godkendelse af regnskabet

- Alle har læst regnskabet i en vis grad. Der bliver spurgt, om der er spørgsmål.

- Spørgsmål til regnskabet: 7,5 millioner skulle være brugt på elevator, men der er ikke sket noget. 
Simon tager det op med kollegiekontoret.

- Regnskabet bliver enstemmigt godkendt.

4. Nye forslag
- Ingen nye forslag.

5. Valg til bestyrelsen
- Simon Thomsen Bøgeskov forbliver formand/forperson.
- Bjarke Arnved bliver valgt som kasserer.



- Vincenz Chanon Nielsen bliver valgt som bestyrelsesmedlem.
- Louise Buksti-Ladefoged bliver valgt som bestyrelsesmedlem.
- Julie Gadegaard Hedetoft bliver valgt som bestyrelsesmedlem.
- Naomi Bässler bliver valgt som suppleant.
- Jala Bakki bliver valgt som suppleant.
- Jens Jacob Provstgaard bliver valgt som suppleant.
- Anna Karoline Albrechtsen bliver valgt som suppleant.

Vi skal have reklameret for nye medlemmer inden næste beboermøde.

6. Eventuelt

Skrald på gangene: Man må ikke have ting stående på gangene. Specielt skrald på gangene er 
uacceptabelt, da lugten derfra er til gene for gangenes andre beboere.

Benyttelse af brandtrapperne: Man må heller ikke benytte brandtrapperne til at opbevare ting, såsom
at tørre ens tøj. Brandtrapperne er kun til benyttelse ved nødstilfælde.

Rygning på grunden: Man må heller ikke benytte brandtrapperne til at ryge, eller for den sags skyld 
andre områder, såsom storskrald eller på trapperne.

Hashrygning: Ligesom med rygning, må man heller ikke ryge hash. Der er mange som har oplevet 
at det lugter udenfor og i elevatoren. Der er også blevet observeret folk der dealer og køber på 
parkeringspladsen. Simon vil tage det op med kollegiekontoret.

Brandalarmer på gangene: Der bliver pointeret, at der ikke er brandalarm på alle gangene, og spurgt
om, der ikke burde være det. Simon svarer, at ifølge Thorfinn burde der være brandalarmer på alle 
gangene, men at der er nogle der tager dem ned. En beboer siger, at det nok er en fejl, at Thorfinn 
tror folk tager dem ned. Simon vil tage det op med Thorfinn.

Brandslukkere på gangene: Der bliver spurgt om der ikke snart skal tjekkes, om hvorvidt de er 
udløbet. Simon siger han vil tage det op med Thorfinn. Der står dog i notatet til regnskabet at det er 
på listen over ting, som skal ordnes.

Cykelrazzia: Der bliver foreslået, at man laver en cykelrazzia, da der nogle steder ikke rigtig er 
plads til cyklerne. Simon skriver til kollegiekontoret omkring det.

Lyd fra taget: Der kommer en lyd fra taget, som larmer ret meget og starter ca. kl. 12 midnat. Kunne
potentielt være 5G. Simon skriver til Thorfinn.

Ringeklokker eller dørtelefon: Der bliver spurgt om, det ikke kunne være muligt at få det, da det er 
træls at man som gæst ikke kan ringe på udefra. Der bliver sagt, at vi engang har haft det, men 
ingen ved hvorfor vi ikke har det mere. Simon vil tage det op med enten Thorfinn eller 
kollegiekontoret.

Der bliver snakket om forslag til eventuelle arrangementer. Folk er glade for krea-aftnerne, og vil 
gerne have flere. De nævner også alkoholfrie events som et plus. En nævner, at der kunne være flere
interne events (ligesom vores interne sommerfest).




